

Title (en)
Root cutter.

Title (de)
Wurzelschneidvorrichtung.

Title (fr)
Coupe-racines.

Publication
EP 0242313 A2 19871021 (FR)

Application
EP 87460006 A 19870407

Priority
FR 8605674 A 19860416

Abstract (en)

The root cutter comprises a cylindrical hopper (1) and a horizontal cutter-carrier plate (3) provided with openings associated with the cutters (12, 13). The plate is carried by a vertical shaft (4) above the bottom (2) of the hopper (1). Chutes (26 or 27) emerge in the lateral wall of the hopper (1) between the plate (3) and the bottom (2). The scrapers (14, 15) are suspended under the plate (3) with their lower edges practically scraping the bottom (2) of the hopper. The cutter-carrier plate (3) comprises two cutters (12, 13) as well as two scrapers (14, 15) associated with the cutters. The horizontal angle between the blade of a cutter (12) and the radial direction of the associated scraper (14) is between 100 DEG and 150 DEG . Just above the cutter-carrier plate (3) is fixed, at two diametrically opposed points of the lateral wall of the hopper (1), a stop plate (23) whose height is of the order of magnitude of the diameter of the roots to be delivered. <IMAGE>

Abstract (fr)

Le coupe-racines comprend une trémie cylindrique (1) et un plateau porte-couteaux (3) horizontal pourvu d'ouvertures associées aux couteaux (12, 13). Le plateau est porté par un axe vertical (4) au-dessus du fond (2) de la trémie (1). Des goulottes (26 ou 27) débouchent dans la paroi latérale de la trémie (1) entre le plateau (3) et le fond (2). Les raclettes (14, 15) sont suspendues sous le plateau (3) avec leurs bords inférieurs raclant pratiquement le fond (2) de la trémie. Le plateau porte-couteaux (3) comporte deux couteaux (12, 13) ainsi que deux raclettes (14, 15) associées aux couteaux. L'angle horizontal entre la lame d'un couteau (12) et la direction radiale de la raclette associée (14) est compris entre 100° et 150°. Juste au-dessus du plateau porte-couteaux (3), est fixée en deux points diamétralement opposés de la paroi latérale de la trémie (1), une plaque d'arrêt (23) dont la hauteur est de l'ordre de grandeur du diamètre des racines à débiter.

IPC 1-7

B26D 1/29

IPC 8 full level

B26D 1/29 (2006.01); **B26D 7/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

B26D 1/29 (2013.01); **B26D 7/06** (2013.01)

Cited by

CN110731182A; CN113183222A; EP0462887A1; US5191819A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB GR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0242313 A2 19871021; EP 0242313 A3 19900307; FR 2597298 A1 19871023; FR 2597298 B3 19880909

DOCDB simple family (application)

EP 87460006 A 19870407; FR 8605674 A 19860416